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@minvws.nl]
EAES @minvws.n: INIEKECENN

Beste [CENIk ben akkoord met het geven van inzage maar wel onder de voorwaarde dat de gegevensuitwisselingsovereenkomst (ik hoop
dat ik het goede woord gebruik) gereed is. Vorige week was dat nog niet het geval en we hebben in de onderzoekscommissie

besproken dat dat echt essentieel is.

Groet,

Van:IEKECIEEE mins.i>
Verzonden: maandag 16 augustus 2021 11:26

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>; 5.1.2e ) ERLE @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e
L @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <A @minvws.nl>

Onderwerp: Akkoord voor inzage Deloitte in gevalideerde chatberichten in ZyLAB

Beste BEE en

In het kader van het onderzoek naar PBM van Deloitte heeftEE oovan Deloitte) gevraagd om inzage in

chatgesprekken die mogelijk relevant kunnen zijn voor hun onderzoek. Het team Veiligstellen en Archiveren als onderdeel van de

programmadirectie Nafase Covid-19 heeft de beschikking over chatgesprekken van EEN en hoger met verschillende

statussen, namelijk ruwe en gevalideerde chatgesprekken.

Aan Deloitte heb ik voorgesteld om ze alleen inzage te geven in chatgesprekken die doo’ EEEen hoger ook daadwerkelijk

gevalideerd zijn. Dit heeft als voordeel dat irrelevante - en privé chatgesprekken hier geen onderdeel vanuit maken en dat maakt

het privacybeslag beduidend minder groot. Momenteel hebben wij beschikking over 1273 gevalideerde chatgesprekken van 32

verschillendelEREEEen deze aantallen zullen de komende periode nog verder oplopen (zij hebben hier dan ook toegang toe).

Mijn vraag is: gaan jullie akkoord met het geven van inzage van Deloitte in deze gegevens gedurende hun onderzoek?

Bij vragen of opmerkingen geef ik uiteraard graag toelichting op bovenstaande vraag.

Hoogstwaarschijnlijk komt Deloitte nog met een aanvullend informatieverzoek om chatgesprekken te downloaden en te verwerken

in hun eigen (zoek)systemen. Dit verzoek zal apart worden voorgelegd en een akkoord vereisen wat mij betreft. Er moeten namelijk

goede afspraken worden gemaakt over hoe zij met deze gegevens omgaan en wanneer deze worden vernietigd etc.

Alvast bedankt voor jullie reactie.

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie Nafase Covid-19

re {ERE


